



Styremøte 05.05.24

05.05.25

18:15

Dragvoll

Møtedeltakere

Anne Marthe	Leder	Tilstede
Nora	Nestleder	Tilstede
Kevin	Kasserer	Tilstede
Brede	Informasjon	Tilstede
Herman	Material	Ikke tilstede
Knut	Arrangement	Tilstede
Manas	Turnering	Tilstede
Martin	Sportslig	Tilstede
Petter	Sponsor & Dugnad	Tilstede
Veronica	Sosial	Tilstede
Lukas	Styremedlem	Tilstede
Sara	Styremedlem	Tilstede

Agenda

Møtedeltakere.....	1
Agenda.....	1
Innsjekk og informasjon.....	2
Sak 1 - Siden sist.....	2
Sak 2 - Økonomi.....	4
Sak 3 - Evaluering av arrangementer.....	5
Sak 4 - Lagserie 2025/2026.....	6
Sak 5 - Arrangementer til høsten.....	7
Sak 6 - Wingborg.....	7
Sak 7 - Annet.....	9
Sak 8 - TODOs til neste møte.....	11
Sak 9 - Fastsette dato for neste møte.....	12

Innsjekk og informasjon

Informasjon:

17.mai tog: Ikke påmelding. Førstemann til mølla opplegg, for hvor vi står i køen.

Eksamensperiode: Treningstid som normalt. Kun eksamen 16.05, 28.05, 30.05 og 05.06. 16 & 30, er fredager så da må vi rydde stoler/bord torsdagen før! (Mulig vi må rydde før 28, må høre med håndball). Legge ut på Spond at treningene går som normalt, og når vi skal rydde.

Sak 1 - Siden sist

Anne Marthe: Sendt mail til Anne U om lagserien. Avklart m/HS om 17.mai-tog. Planlagt 17. mai/Veronica. Lagd 17.mai-arrangement på Spond.

Nora: Stått på stand med Knuten. Booket rom for neste styremøte. Handlet inn kopper + chips til vorset. Lagt ut på Spond om bilder fra lagspill helgen. Hatt møte med Kev. Laget betalingsoversikt over alle turneringer som er spilt dette semesteret. Sendt purremelding om manglende betaling fra bankett. Sendt mail til Event om tidspunktet til toget på 17 mai. Skrevet innlegg til nettsiden + postet på insta om eliteserien.

Kevin: Husker lowkey ikke, men betalt en del regninger, refusjoner, sett på fuktskap, fikset betalingsark med Nora, rettet opp i internrevisjon (jævelig mye pirk)

Brede: Publisert innlegg på nettsiden fra Eliteseriekvallik i Sandefjord. Ført prikker i prikkesystemet. Syk på Gudenes, så fikk ikke vært med 😞

Herman:

Knut: stått på stand. Tapt i Orkanger

Manas: Kommunisert med Enterprise og Orkla folk, bestilte biler, forslag til biler.

Martin: dårlig skulder enda 😞 strenget under orklacup med wingborg

Petter:

Veronica: Hjulpet Herman med frakting av stolper til SiT-sentrene, Møte med AM ang 17.mai + sendt ut påmelding/info ang dagen på Spond og FaceBook. Sendt mail til Event ang. stoler/bord.



Lukas:

Sara: Postet på story insta fra Orkla cup og om 17.mai frokost. Lagt ut bilder på insta fra sluttspillet. Ryddet litt i stories.

Sak 2 - Økonomi

Informasjon:

2.1 Alternativ til reiseløsning - både nå fremover og for neste styre

System over hvem som har betalt/ikke betalt er laget for hver turnering som er blitt spilt siden desember, og vil fortsette å bli laget for de kommende turneringene. På den måten sikrer vi at alle betaler

Referat:

Etter fristen sjekker Kevin om det er betalt, om det ikke er betalt, så sender Kevin purre melding.

Fuktskap:

- *Koster over 32 000kr hos sportmodern*
- *Egenandelen er på 5000kr*
- *For 7000kr for 132 rør*
- *14000kr for 290 rør - dobbelt så stort skap*
- *Hvor fuktskapet skal stå er også et spørsmål*
- *Kevin sender mail til HS*
- *Nora sender mail til material om hvor skapet kan stå*
- *2års garanti på skapet - levetid på 25 år*

Stemmer over hvilket skap vi går for: Flertall for lite fuktskap

Sak 3 - Evaluering av arrangementer

3.1 Gudenes natteliv

Informasjon:

Hva gikk bra? Hva kunne vært bedre? Tanker til neste år?

Referat:

Det gikk bra alt i alt

Enkelte trakk seg fra turneringen pga gudenes

Sendte fellesmail til turneringsarrangøren om at vi ikke kan spille på fredager

3.2 Arrangement med Sit/NTNUI

Informasjon:

Nora og Knut var på stand. Hva gikk bra? Hva kunne vært bedre?

Referat:

Det gikk bra alt i alt, var mange som kom innom standen og var interesserte i å starte

Sak 4 - Lagserie 2025/2026

Informasjon:

Vi må gjerne få ut informasjon. Sette retningslinjer for regler, forventinger... Vi har tidligere hatt påmelding før sommeren for å se interessen, fordi vi må sende inn hvor mange lag vi skal ha.

Eliteserien

Referat:

Kev skal finne ut av litt ting med Iver

Fortsette med 4 lag

Sende ut påminnelse etter sommeren

Utarbeide litt strenge og tydelige regler

Eliteserien kan bli dyr, fordi vi ikke får støtte fra HS

Kevin sender mail til HS om økonomisk støtte

Sak 5 - Arrangementer til høsten

Informasjon:

4.1 Kick off

- Dato (I fjor hadde vi 28.sept).
- fredag 19.09 eller lørdag 20.09 (virker ikke som det er noen turneringer?)
- fredag 26.09 eller lørdag 27.09 (Mulig rissa/ålesund turnering)
- Lokale? Isåfall sjekke fort!

Referat:

Hatt lokale på denne festen, så må finne lokale

Prøve å booke Singsaker en av helgene som er foreslått

4.2 Kick off- styrefest!

- Dato? helgen 5-6 september?
- Am kan hoste
- Tar med pilsbøter

Referat:

6 september - alle legger inn i kalenderen

Sak 6 - Wingborg

Argumenter for Wingborg:

- Billigere fjærballer (mer eller mindre hele midt-Norge bruker RSL-baller nå)
- De kommer med stand til turneringer
- Hvis ikke de kan stille på stand, har vi mulighet til å høre med andre leverandører (i motsetning til SportModern som ikke lar oss samarbeide med andre aktører).
- Gir premie til turnering
- God dialog og kjennskap til ansatte
- Wingborg kan bestille varer for oss som ikke alltid er i nettbutikken
- Vi støtter lokale bedrifter

Referat:

3 måneders oppsigelse

Må si opp nå om vi skal rekke å bytte før neste turnering

Faste rabatter på sko og klær, osv.

Herman sier det er en mulighet at Wingborg kan sponse oss som lag, i og med at vi skal spille i eliteserien

Fikk bedre tilbud på utstyr av sportmodern før

Sist vi tok opp denne casen mellom sportmodern og wingborg, så var sportmodern bedre

18% rabatt på alt av produkter

20% på klær

15% på racket

Sportmodern har bedre rabatter enn det Wingborg har

Om styret bestiller gjennom Herman, vil man få billigere pris

Kun her det spilles med RSL baller i forhold til hele Norge

Konklusjon:

Herman snakker med Wingborg om de vil sponse oss som lag i eliteserien - vi tar en avstemning etter dette

Sak 7 - Annet

Informasjon:

7.1 Rankingturnering

Finne de som skal bli med i komiteen, utenom styret. Få avklart et møte før sommeren, evt de i styret må få oversikt over hva som må gjøres fremover. Legge en plan! Knut, Nora, Manas og Brede.

Referat: Lage en messenger gruppe oss 4 hvor vi planlegger

7.2 Orkla

- Bedre løsning og tydelig organisering av biler
- Spillerne må informeres om betaling ang transport, og de som har ansvar for de individuelle bilene må delegeres et tydeligere ansvar

Referat: De som blir satt som sjåfør, lager gruppe med dem som skal sitte på med dem. Og sørger for at spillerne rekker kampene sine og kommer trygt hjem. Viktig å velge smart hvem man velger som sjåfør. Også viktig å tydeliggjøre at man ikke kan kjøre når man har drukket kvelden før - nulltoleranse for dette. De som trakk seg blir også med i utregningen. Den som har ansvar for biler, må være tydelig og gi klare beskjeder. Om folk vil stille med egen bil, så må de gi beskjed fra starten av.

7.3 Aktivitetsdag med NTNUI Paraidrett

NTNUI Paraidrett inviterer til aktivitetsdag på Paraidrettssenteret i Trøndelag **onsdag 14. mai kl. 12-14**. Arrangerer en aktivitetsdag i forbindelse med filming til en promoteringsvideo i samarbeid med NSI. Det vil bli utprøving av ulike paraidretter og mulighet til å bli kjent med flere NTNUIere.

Er det noen som melder seg?

Referat: Martin, Veronica + AM går

7.4 Treningssamling med NBF

NBF vil tilby å holde treningsleir for en helg. Vi må bare melde inn interesse og stille med hall. Tenker dette er en fin mulighet, og koster oss ingenting! Må finne en eller flere aktuelle helger dette kan passe. F.eks. på høsten.

Referat: AM + Nora kan se på helg sammen

Kan få en vanlig treningshelg i tillegg til denne helgen + en treningshelg til våren 2026

7.5 Tog 17 mai

Ta med brukte badmintonballer som egentlig bare kan kastes + nett. Ha noen som går med poser med badmintonballer og noen som holder nett. Poste innlegg om at man bør ta med racket selv.



Referat: Trenerne kan si på treningen at folk må stille til toget. Ta med 2 nett til toget. Samle dårlige badmintonballer å legger de i søppelposer.

Bytte rundt på hvem som holder fanen, nettene og søppelposene i løpet av toget.

Styret:

Alle i styret må melde seg på om de skal på frokosten

17 mai frokost

Frokosten blir hos Veronica

Stoler ordner seg - gi beskjed om at folk må ta med seg stoler - og at de kan levere dette 16 mai hos Veronica

Bord: Veronica sender mail om bord + AM snakker med Alan hvordan han bestilte bord. Så tar vi det deretter

7.6 Avslutningsfest før sommeren

Referat: Veronica legger ut på Spond + Sara lager innlegg på insta. Trenger ikke noe påmelding

7.7 Spondprikker

Referat: Diskusjon rundt prikkesystemet, men det fortsetter slik som tidligere

7.8 Frisbeegolf

Denne uka eller neste? Am kan lage whentomeet.

Referat: AM lager whentomeet for begge disse ukene

7.9 Samarbeid med TBK

Referat: Etter sommeren få til et samarbeid mellom NTNUI + TBK. Førstelaget kan spille med TBK, eventuelt også andrelaget.

Sak 8 - TODOs til neste møte

Informasjon:

- ☐ [Kevin] - Sende epost til HS om ekstra støtte til fuktskap
- ☐ [Kevin] - Høre om vi kan få støtte fra HS (evt. NBF) til Eliteserien
- ☐ [Kevin] - Oppdatere "badminton for dummies"
- ☐ [Veronica] - Høre med Singsaker om lokale til kickoff i september - fredag 19.09 eller lørdag 20.09 (virker ikke som det er noen turneringer?) fredag 26.09 eller lørdag 27.09 (ålesund/rissa)
- ☒ ~~[Veronica] - Sende mail til NTNU om lån av bord fra Dragvoll~~
- ☒ ~~[Veronica] - Innlegg om avslutningsfest på Spond~~
- ☒ ~~[Sara] - Legge ut på IG om avslutningsfest~~
- ☒ ~~[Herman] - Høre med Wingborg angående eventuell spons av Eliteserielaget (evt. hele klubben)~~
- ☒ ~~[Brede] - Lage messsengergruppe til rankingkomité~~
- ☒ ~~[Brede] - Åpne alle treningene for alle~~
- ☒ ~~[Brede] - Endre på de resterende spond eventsene til "Free play"~~
- ☒ ~~[Nora] - Se på helger man kan ha treningsleir fra NBF~~
- ☒ ~~[Nora] - Sende mail til material angående plass til fuktskap~~
- ☒ ~~[AM] - Lage WhenToMeet til Frisbeegolf~~



Sak 9 - Fastsette dato for neste møte

Informasjon:

Uke 34?

Referat: Sikter på å ta møte mandag 18. august